

Resort Name : Selected Hotel

Package Name : 3 Days 2 Nights Langkawi Mangrove & Drive Package

Validity : 01 Apr – 31 Dec 20

Tour Code : JH-LKW-GH-P003

Price quoted per person basis (RM) 价钱以一个人计算 (马币)

Hotel 酒店	Room Type 房号	Area 地区	2 to Go 二人一组	Add Night 加一晚	4 to Go 四人一组	Add Night 加一晚
Nagoya Inn	Standard King	Kuah	275	82	226	58
Oriental 12 Residence	Standard Twin		285	85	230	60
Bahagia Hotel	Standard Room		299	94	245	69
Hotel Grand Continental	Deluxe Twin		370	126	319	100
Bayview Hotel	Superior Twin		520	199	469	175
Favehotel	Standard Room		Cenang	428	156	375
Berjaya Langkawi	Rainforest Chalet	Pantai Kok	570	220	516	196
Ambong Ambong	Rainforest Studio	Tengah	699	285	645	258
NO BREAKFAST PROVIDE AT HOTEL BELOW						
Azio	Deluxe Double	Kuah	265	78	210	55
Malibest Resort	Deluxe Brick	Cenang	325	106	270	80
Children sharing bed with adults (3 – 11 yo)			179	29	179	29

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- Quad = 4 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 2 persons per departure
- The above rates are only applicable for Malaysian
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults
- Original passport require during boarding (Validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice**
- **Langkawi is GST free zone**

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- Quad = 四人房
- 以上价格需最少2人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于2成人同床
- 正版护照有效期至少 6 个月才可登机
- **如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有变更, 恕不另行通知**
- **兰卡威是免消费税区**

Package includes:

- ✓ 2 Night's accommodation
- ✓ 2 Breakfasts (Except Azio, Citin, Malibest & Bahagia Villa)
- ✓ 1 Lunch
- ✓ 1 Mangrove Tour to Mangrove Swamp, Bat Cave, Crocodile Cave, Monkey Zone & Open Sea Shoe Island
- ✓ 1 Eagle Feeding & Stingray Feeding (Floating Fish Farm) seasonal activities
- ✓ 2 Ways shuttle service during Island Hoping
- ✓ 2 Ways boat service during Mangrove Tour
- ✓ 2 Days car rental usage (48 hours only)
- ✓ Car model Perodua Viva, New Saga or Picanto provided (Subject to which model availability)
- ✓ Car ready at Jetty or Airport or Hotel
- ✓ Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- ✓ Entrance fees as itinerary
- ✓ Driver & Tour Guide tipping

团费包含:

- ✓ 2 晚住宿
- ✓ 2 早餐 (Azio, Citin, Malibest & Bahagia Villa 除外)
- ✓ 1 午餐
- ✓ 1 次红树林之旅 (红树林沼泽区, 蝙蝠洞, 鳄鱼洞, 猴子区和 Open Sea Shoe 岛)
- ✓ 观看喂老鹰 和 喂魔鬼鱼 (浮台养鱼场) 季节性
- ✓ 来回酒店 - 码头接送服务
- ✓ 红树林之旅快艇服务
- ✓ 2 天租车使用 (仅限 48 小时)
- ✓ 提供车款 - Perodua Viva, New Saga 或 Picanto (取决于哪个型号可用)
- ✓ 汽车准备在码头或机场或酒店
- ✓ 指定行程 (集体)
- ✓ 指定行程门票
- ✓ 司机及导游小费

Package excludes:

- ✗ Personal expenses
- ✗ Air fare
- ✗ Airport taxes
- ✗ Travel Insurance (RM30 per 5 days per person)
- ✗ High season surcharge
- ✗ Entry visa application (If applicable)
- ✗ Petrol

团费不含:

- ✗ 个人开支
- ✗ 机票
- ✗ 机场税
- ✗ 旅游保险 (每人 30 令吉 / 5 天)
- ✗ 旺季附加费
- ✗ 签证 (如需要)
- ✗ 汽油

Peak Season 旺季:

Festival / 节庆	Date / 日期
Weekend / 周末	Fri - Sat
Peak / 旺季	01 Nov – 31 Dec 20
Super Peak / 高峰期	13 - 14 Nov 20
	24 Dec 20
	31 Dec 20

Surcharge 附加费:

Surcharge / 附加费	Hotel 酒店	2 To Go (RM)	4 To Go (RM)
Weekend / 周末	Ambong Ambong	100	100
Peak / 旺季	General hotel	50	40
	Bahagia Hotel	75	65
	Favehotel	80	80
Super Peak / 高峰期	General hotel	70	55
	Bahagia Hotel / Bayview Hotel / Azio	90	75
	Favehotel / Hotel Grand Continental	125	125

** Surcharge base on per person

Itinerary : 行程简介

Day 1 第一天	Depart from your departure area 出发
	Arrival Jetty / Airport 到达码头 / 机场
	Claim Car Rental used for 48 hours 索取租车可使用 48 小时
	Hotel Check In 酒店入住
	Free & Easy 自由活动
	Breakfast 早餐
	Waiting at pick up point for Mangrove trip shuttle service (Time according to pick up schedule) 到接送服务集合点等候出发到码头 (接送时间根据接送车服务公司的时间表)
	Island Hoping 乘搭快艇开始海岛之旅
	Mangrove Swamp As you cruise to the tour, you will observe the wonders Mangrove Swamp, its flora and fauna and the natural inhabitants such as the over-hanging 'Bogak Trees', Brown Eagles, Tree Crabs, Monitor Lizards and Macaques

Day 2 (Breakfast / Lunch) 第二天 (早餐 / 午餐)	红树林沼泽 当你巡航游的时候，你会发现红树林的奥妙，它是大自然动植物的栖身之所，在这里您可以观看到如“ Bogak 树”，老鹰，树蟹，巨蜥和猕猴等等
	Bats Cave Where you can experience one of the freakiest experiences of your life! The bats flying surrounding you and the sound of nervous laughter, bats squeaking and much all make the more intense sense experience you will ever have
	蝙蝠洞穴 在这里您可以体验到生活中最诡异的经历！蝙蝠在你周围飞扬与发出吱吱叫等等的声音。让您永远不会有如此强烈感官的体验
	Crocodile Cave You will accessible to the unique cave by a small boat during low tide. The cave is not influence by crocodiles anymore. You can check out the brilliant limestone formations and colonies of bats here
	鳄鱼洞穴 你将会乘搭一条小船进入独特的洞穴。这个洞穴并没有受到鳄鱼的影响。再此您可以观看石灰岩地层 以及蝙蝠栖身之所
	Eagle Feeding During the tour, your boat may enter a small cove. The eagle feeding starts with the boat circling. This apparently translates to a dinner bell for the eagles. Once the eagles start circling, our guide began tossing chicken on to the water. After the boat had moved off a little, the circling eagles began swooping down across the water to grab up the food. At one point, it appeared that there were at least 20 eagles circling and feeding
	喂食老鹰秀 您的船将会驶入一个小海湾。这时船只开始盘旋海湾。这意味着传达给老鹰开饭的讯息。一旦老鹰开始转圈，我们的导游就开始以鸡肉/内脏在水面上轻微敲打。然后船慢慢移出，这时候，似乎至少有 20 只老鹰开始盘旋并开始冲下水抢了食物
	Dangli Island Experiencing the excitement of fish feeding and visit to Floating Fish Farm
	Dangli 岛 喂鱼活动和参观浮鱼场
	Depart back to Langkawi Island 启程回浮罗交怡岛
	Back to hotel 回酒店
Day 3 (Breakfast) 第三天 (早餐)	Breakfast 早餐
	Free & Easy 自由活动
	Check Out Hotel 退房
	Return Car 退还租车
	Bye bye & see you again 再见

Terms & Conditions :

→ The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or

条款及细则 :

→ 再不可预测的状况下，管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程，替换车辆或取消旅游。

<p>cancel a tour due to unforeseen operational condition.</p> <ul style="list-style-type: none"> → The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control. → Prices are subjected to change without prior notice. → In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically. → Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required. → Full payment is required before 4 weeks of departure date. → Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit. → Reservation is subjected to room availability. → No insurance coverage. 	<ul style="list-style-type: none"> → 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。 → 价格如有更改, 恕不另行通知。 → 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。 → 预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金 → 出发前 4 周, 必需支付全额费用 → 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。 → 预订视房间, 配套空位进行供给。 → 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。
<ul style="list-style-type: none"> → Price subject to 6 % GST → Fees Charge = Tour fare + 6 % GST (effective 1 Apr 2015) . → No GST applied for Oversea Package (T&C Applied) 	<ul style="list-style-type: none"> → 价钱需征收6% 消费税 → 团费计算方法 = 团费 + 6%消费税(1号 4月 2015年开始) → 国外配套没有征收消费税。(附加条件)